
Protokoll Styrelsemöte
Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2020-12-29

Tid & Plats: 19:00-21:00     

Närvarande: Ordf.
V.Ordf.
Sekr.
Kassör
Ledarmöter

Suppl.

Maria Rothzén
Jeanette Coltén Ferm
Elisabeth Pettersson
Viktoria Svensson
Ulrika Larsson
Clara Åkesson
Susanne Lindberg

Anmält förhinder:
Frånvaro:

Ers. Suppleant:

Bordlagd Beslut

§132

§133 Dagordningen:

§134

§135 Lästes upp och lades till handlingarna

§136

1)
x

x

x

x

2)

x

3)
x

§137

a) Kassör:

b) Utbildning

Rapporter:

På kontot: 77.996kr
Kommunen har beviljat vår bidragsansökan för luftvärmepump, 5068kr - 
ej utbetalt ännu. 
Ansökt anläggningsbidrag också beviljat på 25.000kr.

Vårens kurser läggs ut på hemsidan under veckan.

Marie Nielsen, Lena Lycksell, Catharina Rosénius Käll

Clara Åkesson, Susanne Lindberg

Vice Ordförande Maria Rothzén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Godkändes

Till protokolljusterare att jämte ordf. justera protokollet: Vicki Svensson

Föregående mötes protokoll:

Frågor:

Årsmöte 2021 -Hur & När?
Styrelsen beslöt att hålla Årsmötet Digitalt via Zoom den 28 feb kl 17.00. Vårt mål är att 
styrelsen ska kunna sitta på plats med web-kamera Jeanette ckickar ut inbjudan till 
medlemmarna senast 1 jan-21.
Skicka med valberedningens förslag och en uppmaning till alla att skicka in fler förslag om 
de så önskar. Svar önskas senast 15 jan (ska enl. de nya stadgarna vara styrelsen tillhanda 
senast 15 nov, men då vi missat det nya valberedningssättet, gör vi det bästa av 
situationen.)
Krav är att någon från distriktet är närvarande som rösträknare -Annelie Karlsson 
Karjalainen är tillfrågad och säger ok.
Jeanette kontaktar Elisabeth Persson i distriktssyrelsen som blivit utvald att supporta 
klubbarna gällande Zoom-plattformen/ licens.

Hur gör vi om det blir aktuellt med snöröjning?
Maria tror att Anton/ Albin skulle kunna sköta det om det går att ta sej till klubben via skogen 
från Strängshemmet! Hon kollar upp det. Dom går då på samma lön som vid 
gräsklippningen +bränsle.
Vill/ kan dom inte så kollar vi med Maries man Fredrik.

Gräsklippare krånglar en del. Skulle behöva köpa en ny. Hålla utkik om något dyker upp 
tills vi vet hur vår ekonomi ser under nästa år. En trädgårdstraktor med snöblad skulle vara 
bra.
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Skriva ihop Verksamhetsberättelsen för 2020 -Styrelseberättelsen skrevs klart.

Ulrika undrar om hon (eller någon annan i agilityn) skulle kunna få gå den 
Banbyggarkurs som troligen kommer genomföras i Skövde, kostnad 600kr.
-OK från styrelsen

Installation Luftvärmepump klart – röja undan gammal – vad göra med taket till 
utedelen?
Enligt installatören är det onödigt med tak till utedelen. Vi kollar om det passar ovanför 
dörren till toabyssjan.

Fixa kran under huset för att tömma vattnet från toabyssjan -klart se rapport f)

Beställt 80st fotoalmanackor. Förhandlat ett pris på 99kr/st. Försäljningspris 150kr/st 
Behöver sälja 53st för att gå +/- 0. Avstämning.
Sålt 54st till dags dato. Alla som sälj hädanefter är ren vinst. Förslag att vi kan sänka priset 
från v.12, på de resterande, då kurserna startar .

Protokollsutdrag anmälan Specialsöksinstr Ulli

Beställning fotoalmanackor/ ICA Foto
Bordlagda frågor

Hur gör vi med Kreosotstolparna som ligger på Nyled? Flertalet är väldigt långa och 
helt ok! -Låt stå tills vidare

Vem har ansvaret för skötsel av vägen? Catharina har varit i kontakt med Marcis 
Boström på Kommunen som inte kunde svara på frågan utan skulle återkomma.
Det är Tidaholms Kommun som ansvarar för grusvägen - vissa åtgärder har gjorts för att 
minska alla hålor.

Övriga frågor:

Skrivelser:

Svenska Brukshundklubben ställer in alla officiella prov och tävlingar

FAQ inför års- fullmäktige- samt medlemsmöten 2021

Erbjudande om Zoomlicenser till lokalklubbar

Uppdatering order #5017343 Bokningsbekräftelse

Uppdatering order #5017343 Viktigt - Garanti för din värmepump

Tack din garantibok är nu registrerad!

valberedningen distriktet

1.Luftvärmepumpen installerad och klar. Någon som kan ta på sej att 
åka till tippen med den gamla +emballaget. - Ulrika tar det i morgon
2.Anders Vernersson har varit och monterat en kran under huset som 
gör det möjligt att tömma systemet ut till "sommartoan" - Ville inte ha 
betalt.
3.Ytterlampan fungerar inte igen, troligen något elfel då lamporna går 
sönder ett bara ett par veckeor när vi byter. Vick kollar om vi kan 
installera en ny lampa på väggen med skymningssensor på, då det är 
väldigt mörkt på området kvällstid.

Agilityplanen samt mindre del av stora planen klippt en gång. Väldigt 
surt på planerna…
Magnus Larsson hämtar de lånade belysningsmasterna under 
morgondagen.
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Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Närmast förestående verksamhet:

Helgkurs i Specialsök 20-21 feb

Nästa möte:

Styrelsemöte 27 jan

Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 21.45

V. Ordf. Maria Rothzén

Ordförande: ______________________ Justeras:______________________ 3/3


